
Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov, konaného dne 10. února 2020 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. Lumír Měch, Ing. Jiří Bittner, Ludmila Říčná, Mgr. Bc. Milan Trulej,  
Ing. Michal Kubesa, Karel Neuwirth, Ing. Drahomíra Kozárková, Bc. Jiří Kubesa,  
Vladimír Vicherek, Bc. Eva. Murová, MVDr. Radka. Žůrková 
 
Omluveni: x 
 
15. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. Jiří Bittner a Bc. Eva Murová a zapisovatelkou  
Ing. Drahomíra Kozárková. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program uvedený v pozvánce, doplněný o bod „Jmenovitá akce – 
Přechod pro chodce na silnici I/11 u lávky přes řeku Opavu v Komárově“. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
3. Kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly byly průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden 2020. 
Rozpočet na rok 2020 byl schválen ve výši 7.809,00 tis. Kč, z toho rezerva na kapitálové 
výdaje činí 1.500,00 tis. Kč. Oproti roku 2019 došlo k navýšení rozpočtu o 808 tis. Kč. Ve 
výdajích bylo k 31.1.2020 vydáno 419,59359 tis. Kč. Do příjmů bylo vybráno 7,709 tis. Kč.  
Zůstatek k 31.1.2020  činí 7.397,791 tis. Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za leden 2020. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
5. Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace Orel Jednota Opava-Komárov 
Na minulém zasedání byla schválena žádost Orel Jednota Opava-Komárov ve výši 100 tis. Kč 
na provoz, opravy a údržbu budovy Orlovny. Na dnešním zasedání je třeba schválit smlouvu. 
Zastupitelé Smlouvu o poskytnutí neinvestiční účelové dotace schvalují.  
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
6. Smlouva o nájmu s OpavaNet, a.s. 
Na minulém zasedání byl schválen záměr pronájmu části střechy věže hasičárny pro umístění 
telekomunikačního zařízení, který byl vyvěšen na úřední desce. Jediný zájemce je OpavaNet, 
a.s.. Na dnešním zasedání je třeba schválit smlouvu. Zastupitelé Smlouvu o nájmu se 
společností OpavaNet, a.s. schvalují. Nájem bude činit 6 tis. Kč za rok. 
 



PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
7. Smlouva o umístění zařízení s ČEZ Distribuce, a.s. 
V souvislosti s instalací radaru k měření rychlosti na ulici Podvihovská na sloup NN  
ve vlastnictví ČEZ Distribuce je třeba mít smluvní souhlas s vlastníkem.  
Zastupitelé Smlouvu o umístění zařízení na sloup NN s ČEZ Distribuce, a.s. schvalují. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
8. Dohoda o provedení práce – kronika 
Kroniku MČ Komárov dlouhodobě zpracovává p. M. Šindlář. Pan M. Š. je ochoten 
pokračovat v tomto úkolu za stejných podmínek jako doposud. 
Zastupitelé Dohodu o provedení práce na psaní obecní kroniky schvalují dle přílohy usnesení. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
9. Jmenovitá akce „Oprava příjezdové komunikace a chodníku k domům Podvihovská 
221/47 a 14/49 v Komárově“ 
Dlouhodobě se řeší havarijní stav příjezdové komunikace a chodníku k bytovým domům  
na ulici Podvihovská. Byla oslovena společnost Technické služby Opava, která provedla 
prohlídku dané lokality a nacenění. Byl předložen rozpočet na tuto akci ve výši 233.846,80  
Kč. Protože se jedná o městskou společnost, ZMČ Komárov může tuto akci schválit jako 
jmenovitou akci Statutárního města Opavy a převést finanční prostředky z rozpočtu MČ 
Komárov do rozpočtu majetku města Opavy. 
Zastupitelé schvalují jmenovitou akci „Oprava příjezdové komunikace a chodníku k domům 
Podvihovská 47 a 49 v Komárově“ pro Technické služby Opava s.r.o. a převod finančních 
prostředků ve výši 233.847,- Kč z rozpočtu MČ Komárov do rozpočtu odboru majetku města 
Opava na finanční krytí této akce. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
10. Jmenovitá akce „Přechod pro chodce na silnici I/11 u lávky přes řeku Opavu 
v Komárově“ 
Na základě podnětů občanů, týkajících se nebezpečného přecházení přes silnici I/11 u lávky 
přes řeku Opavu, starosta vyjednal s příslušnými orgány povolení k výstavbě přechodu  
pro chodce. Byla oslovena společnost Technické služby s.r.o., aby provedla nacenění. Byl 
předložen rozpočet ve výši 246.387,- Kč vč. DPH. Tuto akci je možno schválit jako 
jmenovitou akci SMO pro Technické služby s.r.o. 
Zastupitelé schvalují jmenovitou akci „Přechod pro chodce na silnici I/11 u lávky přes řeku 
Opavu v Komárově“ pro Technické služby Opava a převod finančních prostředků z rozpočtu 
MČ Komárov do rozpočtu odboru majetku města Opavy na finanční krytí této akce. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
 11. Plán kulturních a sportovních akcí na rok 2020 
Předseda kulturní komise Ing. Michal Kubesa předložil návrh kulturních a sportovních akcí  
na rok 2020. Termíny a organizační zajištění budou projednávány průběžně během roku. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
12. Žádosti, stížnosti 
A. Žádost k připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro Tibet. 
Jako každoročně zastupitelé schvalují žádost o připojení se k mezinárodní kampani Vlajka  
pro Tibet vyvěšením tibetské vlajky dne 10. března 2020. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 



B. Žádost o povolení kácení dřevin 
Společnost RKL Opava spol. s r.o. předložila žádost o vyjádření souhlasu s kácením dřevin  
na parcele č. 605/1 v Komárově – lokalita bývalého Balakomu. 
Zastupitelé z důvodu bezpečnostního souhlasí s kácením dřevin (8 bříz) s podmínkou 
náhradní výsadby na uvedené parcele. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
C. Žádost manželů Murových  o vyřešení dlouhodobě nepříznivé situace na silnici I/11 
Manželé Murovi a ostatní spoluobčané z dané lokality předložili žádost o vyřešení nepříznivé 
situace na silnici I/11 z hlediska zajištění bezpečnosti pohybu na silnici a přecházení v oblasti 
od společnosti Teva směrem na Opavu. Nebezpečí při přecházení a pohybu se navýšilo 
zvláště v době otevření prodloužené Rudné a z tohoto důvodu vyššího nárůstu vozidel  
na silnici I/11. Zastupitelé berou na vědomí žádost manželů Murových a pověřují vedení MČ 
Komárov k jednání ve věci řešení této nepříznivé situace na silnici I/11. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
D. Žádost Orel Jednota Opava-Komárov o dotaci na opravu plynové kotelny v Orlovně 
Zástupci vedení Orel Jednota Opava-Komárov podali žádost o finanční dotaci na opravu 
plynové kotelny v Orlovně v Komárově, jejíž technický stav je havarijní. Vzhledem ke 
skutečnosti, že se jedná o jediný kulturní objekt v Komárově, zastupitelé souhlasí s finanční 
podporou ve výši 100 tis. Kč na uvedenou akci. Zároveň pověřují starostu Jednota Orel 
Opava-Komárova a starostu MČ Komárov opět seznámit ústředí Orla s kritickou  situací 
orelské jednoty v Komárově. 
PRO 11  PROTI 0  ZDRŽEL 0   NEHLASOVAL 0 
 
13. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Oprava pomníku obětem 2. světové války v Komárově 
Místostarosta Ing. J. Bittner seznámil zastupitele s opravou pomníku obětem 2. světové války 
v Komárově. Byla podána žádost o dotaci a město Opava přislíbilo podpořit tuto opravu. 
 
B. Oprava kanálů na ul. Kravařovská a ul. Fibichova 
Starosta informoval, že bula provedena oprava poškozených kanálů na ul. Kravařovská a nová 
vpusť na ul. Fibichova. 
 
C. Výtěžek Tříkrálové sbírky 
Výtěžek Tříkrálové sbírky v roce 2020 v Komárově činil 37.406,- Kč. V loňském roce bylo 
vybráno 34.730,- Kč. 
 
D. Splašková kanalizace Komárov – Suché Lazce 
Starosta informoval, že 20.1.2020 byla podána žádost o dotaci na výstavbu splaškové 
kanalizace Komárov – Suché Lazce. 
  
E. Hasičská soutěž „O putovní pohár primátora města Opavy“ 
Hasičská soutěž „O putovní pohár primátora města Opavy“ se bude konat 19.9.2020 od 13,00 
hod. v bývalých Dukelských kasárnách v Opavě. Soutěž pořádají Kylešovice. 
 
 
 
 



F. Oprava zídky na ulici Podvihovská 
Na základě stížností občanů k vypadavajícím kamenům ze zídky na ulici Podvihovská  
u křižovatky ulic Dlouhá a Podvihovská bylo provedeno nacenění. Cenová nabídka je ve výši 
170.500,- Kč. 
 
G. Stížnosti na nepořádek od psích exkrementů 
Na UMČ Komárov jsou zasílány stížnosti na nepořádek od psích exkrementů na chodnících a 
veřejných prostranstvích Komárova. Občané jsou každoročně vyzýváni k uklízení 
exkrementů. V MČ Komárov budou umístěny koše na tyto potřeby. 
 
H. Uzávěrka Komárka 
Uzávěrka příspěvků do Komárka bude 20.3.2020. 
 
CH. Dětský den 
Starosta vyzval zastupitele k organizačním  přípravám na Dětský den v Komárově.  
 
14. Závěr 
Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 9. března 2020 v 18,15 hod. v zasedacím 
sále ÚMČ Komárov. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  11. února 2020 
 
 
Ověřili: 
Ing. Jiří Bittner  
 
Bc. Eva Murová 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 
 
 
 


